
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SSDK KARLSHAMN

Datum: 2023-09-04

Plats: Svaneviks Bryggförening

Närvarande: Mattias Borgkvist, Lina Danerklint, Sabina Ringius, Markus Forsberg, Jerry
Lilja, Pontus Alenlöf, Joakim Nilsson, Mattias Perätalo

1. Öppnande av mötet
- Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Protokolljusterare
- Lina

3. Inkomna skrivelser
- Ordförandemöte SSDF 21:a augusti. Mattias hade inte tid att närvara.

4. Utgående skrivelser
-

5. Ekonomi
- Kostnad för nya molnbaserade ekonomiprogrammet Visma är ungefär som

tidigare.
- Fakturering badplatser ska göras

6. Dykning
- Dykplanering sista delen av året diskuterades. Har inte hunnit med att planera

Västkustresa. Flyttas till våren. Eventuellt försöker vi få ihop en spontanresa.

Vi kör både divers night och nyårsdyket som planerat.

Mattias P ansvarar för strandens dag.

7. UV-rugby
- Joakim har varit med och spelat VM i UV-rugby i Canada, Montréal. Sverige

kom på femte plats.
- Då Väggabadet just nu har problem med läckande bassäng, kan de inte öppna

bassängen inne inför hösten. Vi kan få träna ute i 50-meters-bassängen, vilken
är den enda som är öppen. Joakim kollar intresset bland UV-Rugbyn.

8. Fridykning
- Ingen information.

9. Utbildning.
- Nytt utbildningsavtal klart. Vi kommer nu att säga upp alla existerande avtal

och skicka ut nya avtal till samtliga instruktörer och fortsätta utbilda enligt det
nya avtalet.

- Vi har fått in en ny instruktör Anders Håkansson som äger Växjö Dyksport.



- 4 st nya dykledare är nu färdigutbildade.
- Jerry L har 2 nya dykare snart färdiga.
- Mattias P 3 st CMAS *** dykare på gång.

10. Kompressorboden
- Diskussion fördes kring vid vilket lägsta tryck vi skickar tillbaka

syrgasflaskorna. Beslutade att det alltid ska finnas en flaska med 100 bar. Alla
som fyllt under året får vara med och dela på kostnaden för syre som skickas
tillbaka, om det ej täcks av intäkterna.

11. Båtarna
- Vi har inte hunnit planera fixardag på Moby under 2023. Fokus har legat på

Svarten där Markus Forsberg gjort ett stort jobb. Behovet av underhåll på
Moby är dock stort och vi måste ta fram en detaljerad lista inför 2024 på
sådant som måste göras.

- Vi beslutade att köpa in en ny lucka till förpiken på Moby och byta den till
nästa säsong, då den befintliga läcker väldigt mycket.

12. Hemsida
- Inga nyheter.
- Vi beslutade att testa att återigen köpa betald marknadsföring på Facebook

nästa gång vi kör prova-på-event eller kurs.

13. Trivsel
- Divers night och nyårsdyk är nästa planerade trivselaktiviteter.
- Nästa år, 2024, förväntas de nyutbildade dykledarna ansvara för

klubbdyksplanering.
- Per Eriksson visar och berättar om nya och gamla regulatorer.

14. Åtgärdspunkter
- Gicks igenom.

15. Övrigt
- Markus har fått in alla saknade nycklar till båten och till Nitroxskåpet.
- Vi diskuterade och tog fram en första version av handlingsplan för att attrahera

och behålla nya dykare. Detta var en av styrelsens huvuduppgifter för 2023.
Denna ska nu renskrivas och ses över till nästa möte, då vi behöver besluta om
ansvarsområden för att exekvera på denna plan.

16. Nästa möte
- Tisdag 21:a november 18.30.

17. Avslutande av mötet
- Ordförande avslutade dagens möte.



………………………………………. ……………………………………….
Mattias Borgkvist Sabina Ringius
Ordförande Sekreterare

……………………………………….

Lina Danerklint
Justerare


